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PROTOKÓŁ Nr 30/20 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 17 sierpnia  2020 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR –5 członków Komisji: 

 

1. Jerzy Basta 

2. Violetta Majak 

3. Łukasz Sławiński  

4. Sławomir Sławiński  

5. Bogdan Wągrowski  

 

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR –3 członków Komisji: 

 

1. Danuta Kurnyta 

2. Elżbieta Seweryniak 

3. Iwona Szczerbaty 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Zapoznanie się z wyrokiem Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego stwierdzającym 

nieważność Uchwały Nr XXXIII/A/229/2005 Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 12 

maja 2005 r. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych  

w Kamiennej Górze, zlokalizowanych przy ulicach Wałbrzyskiej i Katowickiej- 

BRM.0711.3.2020 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu cmentarzy 

komunalnych oraz ustalenia cennika opłat obowiązujących na cmentarzach komunalnych, 

stanowiących mienie Gminy Miejskiej Kamienna Góra – 69.2020 

6. Zapoznanie się z opinią Komisji Rewizyjnej dotyczącą sprawozdania finansowego z 

wykonania budżetu miasta oraz  uchwałą Komisji rewizyjnej w sprawie wniosku o 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Kamienna Góra za 2019 rok -

BRM.0012.6.11.2020 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Kamienna Góra za 2019 rok – 59.2020 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra za 2019 rok- 

60.2020 
9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kamienna 

Góra wotum zaufania- 61.2020 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  

(dz. Nr 212/10, obr.7)– 63.2020 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  

(dz. Nr 118/7, obr.6)– 64.2020 
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12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  

(dz. Nr 102/4, obr.3)– 65.2020 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

(dz. Nr 126/5, obr.5 na dz. Nr 140/4)– 66.2020 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  

(dz. Nr 15/26, obr.1)– 67.2020 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  

(dz. Nr 213/22, obr.3)– 68.2020 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa  

w Gminie Miejskiej Kamienna Góra na rok szkolny 2020/2021- 62.2020 

17. Zapoznanie się z pismem Dyrektora COJ w sprawie dotowania Pierwszego Prywatnego 

Przedszkola „Stokrotka” w Kamiennej Górze- BRM.0004.15.2020 

18. Zapoznanie się z odpowiedzią Skarbnika Miasta na wniosek Komisji – 

BRM.0003.77.2020 
19. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta i Wydziału ZIF Urzędu Miasta w/m na 

wniosek Komisji – BRM.0003.81.2020 ad.1 i 2 

20. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału ZIF Urzędu Miasta w/m 

na wniosek Komisji – BRM.0003.82.2020 

 

21. Sprawy różne. 

22. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4.- BRM.0711.3.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. wyrokiem /zał. Nr 1 do protokołu/.  

 

Ad.5. - 69.2020 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Urzędu Miasta w/m 

Magdalena Bręśkiewicz /zał. Nr 2 do protokołu/.  

 

Kierownik Wydziału IOŚ Magdalena Bręśkiewicz- wyjaśniła, że dotychczas miasto 

dysponowało regulaminem cmentarzy komunalnych zatwierdzonym zarządzeniem  

nr 114/2011 z 3 czerwca 2011 r., który nie posiadał mocy aktu prawa miejscowego 

obowiązującego na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra. Opracowana została 
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uchwała obejmująca regulamin i stawki opłat za korzystanie z cmentarzy komunalnych 

w Kamiennej Górze. Regulamin korzystania z cmentarzy komunalnych stanowi zbiór 

przepisów porządkowych określających prawa i obowiązki osób w zakresie korzystania 

z cmentarzy, nieujętych w przepisach źródłowych. Określenie w regulaminie warunków 

korzystania z cmentarzy umożliwi zapewnienie porządku, utrzymanie odpowiedniej 

estetyki miejsca oraz właściwego stanu technicznego urządzeń stanowiących mienie 

publiczne. Uniemożliwiono rezerwację miejsc na groby za życia. Dodał, że w tym 

przypadku prawo nie działa wstecz. Podwyżka opłat podyktowana jest wzrostem cen 

jakie wystąpiły w ostatnich latach oraz faktem, że od poprzedniej uchwały stawki nie 

były zmieniane tj. 15 lat. Regulacja opłat jest niezbędna dla pokrycia kosztów bieżącego 

utrzymania obiektów cmentarza.  

 

Radny Jerzy Basta – przypomniał, że kiedyś była opłata za każdą pochowaną osobę  

w wyznaczonym miejscu.  

 

Kierownik Wydziału IOŚ Magdalena Bręśkiewicz- poinformowała, ze po wejściu  

w życie uchwały opłata będzie jednorazowa nie za osoby tyko za miejsce. Dodała, że 

projekt uchwały był szczegółowo omawiany z nadzorem wojewody, a wprowadzone 

zapisy są skutkiem uzgodnień.  

 

Radny Bogdan Wągrowski- zapytał, co w przypadku osób, które już mają wykupione 

miejsca za życia? 

 

Kierownik Wydziału IOŚ Magdalena Bręśkiewicz- poinformowała, że prawo nie 

działa wstecz. Wyjaśniła, że osoby które wykupiły miejsca przed wejściem w życie 

omawianej uchwały nadal będą miały te miejsca wykupione. Dodała, że miejsca 

wykupione, na których nie ma jeszcze nagrobków powinny być oznaczone tabliczka 

„rezerwacja”. 

 

Radny Bogdan Wągrowski-zwrócił uwagę, że na cmentarzu przy ul. Katowickiej jest 

wiele zaniedbanych, grobów.  

 

Kierownik Wydziału IOŚ Magdalena Bręśkiewicz-poinformowała, że zarządca 

będzie aktualizował bazę grobów. Jest to zadanie czasochłonne, ponieważ należy 

zinwentaryzować całą nekropolię. Powiedziała, że zarządca dysponuje specjalnym 

programem oraz księgami cmentarnymi, posiada informacje dotyczące dysponentów 
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grobów. Groby, które od wielu lat są zaniedbane i nieopłacane będą zwalniane.  

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak – zapytała, czy zmieniają się opłaty dla 

domów pogrzebowych za wjazd na teren cmentarza? 

 

Kierownik Wydziału IOŚ Magdalena Bręśkiewicz- odpowiedziała, że 

zaproponowano wzrost stawki o 10 zł.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.6. - BRM.0012.6.11.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. opinią /zał. Nr 3 do protokołu/.  

 

Ad.7. - 59.2020 

 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 4 do protokołu/.  

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały.  

 

Ad.8. - 60.2020 

 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 5 do protokołu/.  

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały.  

 

Ad.9. - 61.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 6 do protokołu/.  

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały.  

Na posiedzenie Komisji dołączył radny Sławomir Sławiński (obecnych 5 radnych) 

 

Ad.10. - 63.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 
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Wydziału Gospodarki Nieruchomości Urzędu Miasta w/m Katarzyna Mrówka  

/zał. Nr 7 do protokołu/.   

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Mrówka – 

powiedziała, że działka ma 5320m2, zlokalizowana jest przy ul. Krzeszowskiej. Działka 

jest działką sąsiadująca z działką przeznaczona do sprzedaży, która zgodnie z mpzp 

przeznaczona jest pod hotel. Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 

zakłada, przeznaczenie podstawowe działki na: lokalizację obiektów i urządzeń sportu 

i rekreacji, teren pod usługi turystyczne, lokalizację usług gastronomii, ciągów 

pieszych, obiektów małej architektury, a także usług handlu.  

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały  przy 3 głosach „za”, 2 głosach 

„przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 

  

Ad.11. - 64.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miasta w/m Katarzyna Mrówka 

/zał. Nr 8 do protokołu/.   

  

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Mrówka- 

poinformowała, że projekt uchwały został przygotowany z uwagi na rezygnację  

z podpisania umowy najmu przez dotychczasowego najemcę, garaż ma powierzchnię 

17m2.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.12. - 65.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miasta w/m Katarzyna Mrówka 

/zał. Nr 9 do protokołu/.   

  

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Mrówka- 

poinformowała, że projekt uchwały został przygotowany w celu sprzedaży 
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nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej na poprawę warunków 

zagospodarowania dla właściciela nieruchomości sąsiedniej.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.13. - 66.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miasta w/m Katarzyna Mrówka 

/zał. Nr 10 do protokołu/.   

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Mrówka- 

poinformowała, że projekt uchwały został przygotowany w celu regulacji stanu 

prawnego dla wykonania dokumentacji technicznej drogi ul. Zielonej.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.14. - 67.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miasta w/m Katarzyna Mrówka 

 /zał. Nr 11 do protokołu/.   

  

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Mrówka- 

poinformowała, że projekt uchwały został przygotowany w celu zbycia w drodze 

bezprzetargowej na poprawę warunków zagospodarowania.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.15. - 68.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miasta w/m Katarzyna Mrówka 

/zał. Nr 12 do protokołu/.  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Mrówka- 

poinformowała, że projekt uchwały został przygotowany z uwagi na rezygnację  
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z podpisania umowy najmu przez dotychczasowego najemcę, garaż ma powierzchnię 

26m2.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.16. - 62.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak  /zał. Nr 13 do protokołu/.   

  

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.17. - BRM.0004.15.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 14 do protokołu/.  

 

Ad.18. - BRM.0003.77.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 15 do protokołu/.  

 

Ad.19. - BRM.0003.81.2020 ad.1 i 2 

 

Komisja zadecydowała, że szczegółowa analiza odpowiedzi odbędzie się na kolejnym 

posiedzeniu tj. dnia 25 sierpnia 2020 r. o godz. 14:30.  Jednocześnie Komisja zwróciła 

się z prośba o elektroniczne przesłanie odpowiedzi.  

 

Ad.20. - BRM.0003.82.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 16 do protokołu/.  

 

Komisja wskazuje na opieszałość w realizacji budżetu obywatelskiego w roku 2020. 

Zgodnie z regulaminem przygotowania do realizacji zadania powinny zacząć się dużo 

wcześniej. Komisja wnioskuje o wyjaśnienie terminu realizacji zamówienia tj. pkt 4 

zapytania ofertowego. Komisja wyraziła zdanie, że zapytanie ofertowe zostało tak 

skonstruowane, aby nie zgłosił się żaden wykonawca.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek- jednogłośnie.  
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Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 17 do protokołu.  

 

Ad.21. Sprawy różne. 

 

 Komisja wnioskuje o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Czy logo miasta określone uchwałą Nr XXV/165/08 Rady Miasta Kamienna Góra  

z dnia 27 sierpnia 2008 r. zostało zmienione? 

2. Kto podjął decyzję dotyczącą zmiany znaków graficznych miasta pojawiających się  

w mediach? 

3. Kto wykonał projekt graficzny logo? 

4. Czy na wykonanie projektu zostało ogłoszone postępowanie ( jeśli tak, Komisja 

wnioskuje o przedstawienie dokumentacji)? 

5. Jakie były koszty związane z wykonaniem nowego znaku graficznego? Z jakich 

środków zostało sfinansowane wykonanie logo? 

6. Czy w sprawie nowego znaku graficznego przeprowadzono konsultacje społeczne? 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 18 do protokołu.  

 

Ad.22. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska, Violetta Majak   

 

Przewodnicząca KBSiR 

 

    /-/ Violetta Majak 
 

 

 

 

 

 


